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IIРИСУТНI: проф. Орловський В.Ф., доц. Атаман Ю.О., доц. Мелеховець
О.К., доц. Винниченко Л.Б., ас. XtapKoBa А.В., ас. Руденко Т.М., ас. Бокова
C.I., ас. Горлiна М.В., аспiранти: Коваленко е.Л., Афзал Рахман, Радько А.С.,
Харченко Т.О.

СЛУХАЛИ: Ас. Жаркову А.В. з темою виступу: "Комбiнована терапiя у
лiкуваннi артерiа_гlьноi гiпертензii: HoBi аспекти "

Були заданi запитання:
Професор Орловський В.Ф.: "Якi препарати доцiльно призначити хворим з

цирозом печiнки та кризовим перебiгом артерiальноi гiпертензii?"
Асистент Горлiна М.А.: "Якi причини резистентноi до фармакотерапii
iнгiбiторами ангiотензинконвертази артерiальноi гiпертензii?"
Аспiрант Срмоленко С.А.: "Якi iнновацii можна запропонувати при
викладаннi вказаного питання студентам?".
На Bci запитання були одержанi обrрунтованi вiдповiдi.

В обговореннi взяли участь доц. Атаман Ю.О., яка вк€вав на ряд невирiшених
питань з вкЕваноТ тематики, асп. Афза-гr Рахман запропонував звертати бiльшу
контролю артерiального тиску у пацiснтiв з супутнiм атеросклерозом,
враховувати зазначений аспект в дисертацiйних роботах з тематики.

ПОСТАНОВИЛИ: Тема комбiнованого лiкування apTepiarrbHoi гiпертензii е

акту€tльною та важливою проблемою клiнiчноi медицини, ii вивчення може
бути запропоновано аспiрантам, що здобувають квалiфiкацiю доктора
фiлософiТ зi спецiальностi 222 Медицина.
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